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Protokół Nr 21 /21 

posiedzenia Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

 z dnia 29 marca 2021 r.  

W posiedzeniu udział wzięło 4 członków poszczególnych komisji (Lista obecności w 

załączeniu),  Wójt Gminy – J. Gołubowski, Sekretarz Gminy  

– J. Chomczuk. Przewodnicząca posiedzenia – I. Maksymiuk powitała obecnych i przedstawiła 

porządek obrad posiedzenia do którego wniesiono wniosek o rozszerzenie punktu 1 obrad poprzez 

dodanie wyrażenia „i inne sprawozdania”. Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek 

obrad (4 głosów „za”):  

1. Sprawozdanie z działalności komisji w 2020 roku i inne sprawozdania. 

2. Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Narewka.  

3. Rozstrzygnięcie o wyodrębnieniu środków finansowych na fundusz sołecki.  

4. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXVIII sesję Rady Gminy. 

5. Wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go.  Sprawozdanie z działalności komisji w 2020 roku.  

Komisja zapoznała się z przedstawionym sprawozdaniem i nie wniosła uwag. Dodatkowo 

zapoznała się z sprawozdaniem z działalności komisji rady i nie wniosła uwag. (W załączeniu) 

Kolejno zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Narewce i realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej w 

roku 2020 przedstawionym przez Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Narewce  

p. E. Potoniec. Uwag nie zgłaszano. (W załączeniu) 

Następnie Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w 2020 r. Pan 

J. Ciełuszecki  podejmował temat funkcjonowania Komisji, składu osobowego jej członków oraz 

realizowanych zadań. Następnie Komisja zapoznała się z przedstawionym sprawozdaniem i nie 

wniosła uwag. (W załączeniu)   

 

Do punktu 2-go. Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Narewka.  

 



Sekretarz Gminy – Jan Chomczuk przedstawił projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Narewka w roku 2021. Omówił szczegółowo przedstawiony program i wyjaśnił, że gmina 

dopłacać będzie do 50 % kosztów kastracji i sterylizacji kotów i psów. Omówił zasady występowania z 

wnioskiem o partycypację kosztów w tym temacie. J. Ciełuszecki przedstawił temat opieki nad kotami 

w okresie zimowym. Następnie Komisja jednogłośnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

(W załączeniu) 

Do punktu 3 –go. Rozstrzygnięcie o wyodrębnieniu środków finansowych na fundusz 

sołecki.  

Sekretarz Gminy – J. Chomczuk przedstawił projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody 

na wyodrębnienie funduszu sołeckiego. Przedstawił wysokość środków przypadających na dane 

sołectwo i omówił zasady funkcjonowania funduszu sołeckiego. Wójt Gminy podkreślił, że gmina 

podejmuje wszelkie działania zmierzające do tego, aby każde sołectwo otrzymywało środki w 

wysokości odpowiadającej funduszowi sołeckiemu lub większej. Po przeprowadzonej dyskusji 

Komisja przy 3 głosach „za” i 1 „wstrzymujący się” opowiedziała się za nie wyodrębnianiem z budżetu 

funduszu sołeckiego. (W załączeniu). 

Do punktu 4-go. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXVIII sesję Rady Gminy Narewka. 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc uwag) n/w 

projekty uchwał wniesione pod obrady XXVIII sesji w dniu 31 marca 2021r. (4 głosy „za”) dotyczące 

projektów uchwał w sprawie: 

 

 zmian w budżecie Gminy Narewka na rok 2021;  

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2020-2030; 

 uchylenia uchwały Nr XII/83/16 Rady Gminy Narewka z dnia 23 lutego 2016 r. w 

sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych 

do sektora finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Narewka; 

 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia statutu gminy Narewka; 

 w sprawie odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach 

publicznych; 

 przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Narewka  na lata 2021-

2023. 

W odniesieniu do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok Komisja 

podejmowała temat dachu na budynku GOZ w Narewce, zagospodarowania terenu „rotundy” w 

Lewkowie Starym, problemów z wycinką drzew, naprawa dróg gminnych i powiatowych.  

Komisja podejmowała temat uchylenia uchwały Nr XII/83/16 Rady Gminy Narewka z dnia 23 

lutego 2016 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek organizacyjnych 



zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Narewka. Wójt szczegółowo wyjaśnił konsekwencje podziału obsługi finansowej tych jednostek 

związane z zatrudnieniem pracowników i podkreślił, że uchwała jest następstwem kontroli NIK 

przeprowadzonej w Urzędzie Gminy za 2020 rok. 

Dalszych uwag nie zgłaszano i jednogłośnie zaopiniowano przedstawione projekty uchwał  

(W załączeniu).  

Do punktu – 5-go. Wolne wnioski. 

 

W wolnych wnioskach podejmowano temat połączenia autobusowego Narewka – 

Michałowo. W tym miejscu Sekretarz Gminy wyjaśnił, że przewoźnik nadal nie ma zgody Wojewody 

na przewóz osób. A. Charkiewicz wskazał, że miejscowość Eliaszuki nadal nie ma połączenia. 

Następnie Komisja podejmowała temat dzierżawy OEE w Siemianówce, potencjalnych oferentów, 

którzy zainteresowani są dzierżawą. Wójt Gminy wyjaśnił, że nie są prowadzone jakiekolwiek 

działania związane z dzierżawą OEE z uwagi na trwałość projektu związanego z  instalacjami 

fotowoltaicznymi na budynku OEE i trwającą korespondencją z Urzędem Marszałkowskim z tym 

związaną. Podkreślił, że przed podjęciem decyzji w sprawie dzierżawy OEE odbędzie się spotkanie z 

mieszkańcami Siemianówki w tym temacie.  

Maksymiuk I zgłosiła wniosek w sprawie przycięcia krzewów przy rotundzie w Lewkowie 

Starym. Wójt Gminy wyjaśnił, że krzewy zostaną przycięte.  

Komisja podejmowała także temat usunięcia zakazu wjazdu na drodze leśnej Gramotne – 

Kapitańszczyzna. Wójt wyjaśnił, że podjęta zostanie dyskusja z Nadleśniczym Browska w tym temacie.     

Komisja podejmowała także dyskusję w sprawie drogi wojewódzkiej nr 687.  

Wobec braku innych spraw posiedzenie Komisji zakończono.  

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

Przewodnicząca Komisji 

           Irena Maksymiuk 

 


